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Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 

  

Plats och tid Salen, Centralplan 1, Alvesta, torsdagen den 20 februari 2025 kl 08:30-12:15 
Ajournering mellan ärende §§ 6–7 klockan 09:45-10:00 

Paragrafer §§ 1-8, 10-18  

Beslutande Sebastian Olsson (S), Ordförande 
Peter Johansson (S) 
Rose-Marie Larsson (S) 
Linda Gustavsson (S) 
Sven Sunesson (C), 1:e vice ordförande 
Björn Nilsson (V) 
Matz Athley (KD) 
Tomas Öhling (M), 2:e vice ordförande 
Ulf Gustafsson (SD) ersätter Anna Haglund (M) 
Oscar Hildingsson (SD) 
Oskar Andersson (SD) 
Lars-Olof Franzén (AA) 
Nils Kent-Åke Flink (AA) 
 

 

Närvarande ersättare Per-Anders Nordahl (S) 
Jessica Johansson (KD) 

 

Övriga närvarande Magnus Wigren, förvaltningschef 
Adam Svedlund, nämndsekreterare 
Rinora Ibraimi, praktikant 
Måns Lindell, Mörrumsåns vattenråd § 1–4 
Karin Håkansson, Mörrumsåns vattenråd § 1–4 
Dahn Delsmo, VA-chef § 1–4 
Annica Stark, exploateringsingenjör § 1–6 
Madelene Himmel, exploateringsingenjör § 5–6 
Miriam Sjödén Fransson, controller § 7 
Sarah Henningson, planarkitekt § 8–9 
Gunnar Näsström Hopstadius, trafiktekniker § 
10 
Mario Jonjic, planarkitekt § 11 
Therese Lindström, planarkitekt § 11 
Ebba Lejeby, hållbarhetsstrateg § 12–13 

 
 

  

Justeringens tid och plats  

Tid och plats för justering: Digitalt via Ciceron Assistent senast torsdag den 27 februari 2025 klockan 17:00. 
 Utsedd att justera: Tomas Öhling (M) 
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§ 1 Dnr SBN-13709  

 

Närvaro 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden fastställer närvaron 

Sammanfattning 

Efter upprop av närvarande ledamöter och ersättare konstateras det att 
samhällsbyggnadsnämnden inleder sammanträdet med 12 ledamöter, 1 
tjänstgörande ersättare och 2 ej tjänstgörande ersättare.  
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§ 2 Dnr SBN-13708  

 

Justering 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att utse Tomas Öhling (M) som justerare av 
protokollet för dagens möte.  

Sammanfattning 

Ordförande frågar om nämnden kan välja Tomas Öhling (M) som justerare av 
protokollet för dagens möte. Justering av protokoll görs digitalt i Ciceron Assistent 
senast torsdag den 27 februari 2025 kl.17.00.  
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§ 3 Dnr SBN-12323  

 

Godkännande av dagordning 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att fastställa dagordningen. 

Sammanfattning 

Dagordningslistan är beslutad av ordförande och utsänd med kallelsen.  
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§ 4 Dnr SBN-2025-00007  

 

Informationsärende - Mörrums vattenområde 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att notera informationen till protokollet.     

Sammanfattning 

Under sammanträdet redogörs det för Mörrumsåns vattenråds verksamhet. Det 
redogörs bland annat för organisationens historia, nuvarande struktur och 
finansiering. Det redogörs även för åtgärdssamordnares verksamhet och pågående 
projekt.   
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§ 5 Dnr SBN-2025-00014  

 

Tomtpris Silkesnäs södra 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att godkänna föreslaget tomtpris för Silkesnäs 
södra och försäljningssätt genom budgivning från reservationspris.     

Sammanfattning 

Alvesta kommun har fyra planlagda och sjönära bostadstomter i Södra Silkesnäs. 
Området omfattas av detaljplan för Silkesnäs 1:2 m.fl. laga kraft 2012-10-19.Vägen 
till de fyra fastigheterna är en gemensamhetsanläggning som driftas av 
samfällighetsföreningen för området.  

Samhällsbyggnadsförvaltningen har tagit fram förslag på tomtpris för de fyra 
fastigheterna i området. Prisförslaget är baserad på exploateringskalkyl för 
projektet, belastande rättigheter och omvärldsbevakning. 

Det finns idag ingen aktuell tomtkö för Södra silkesnäs. 
Samhällsbyggnadsförvaltningen föreslår att man säljer tomterna med budgivning 
utifrån lägsta reservationspris för att göra området mer tillgängligt på marknaden. 

Prisförslag 

Fastighet Reservationspris 

Silkesnäs 1:18 650 000 kr 

Silkesnäs 1:38 300 000 kr 

Silkesnäs 1:39 450 000 kr 

Silkesnäs 1:37 400 000 kr 

   

Yrkanden 

Sven Sunesson (C) yrkar bifall till arbetsutskottets beslutsförslag.     

Beslutet skickas till 

Magnus Wigren, förvaltningschef 
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§ 6 Dnr SBN-2025-00010  

 

Ändring av tomtpris Toffelvägen Moheda 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att godkänna föreslaget tomtpris 80kr/kvm för 
Toffelvägen i Moheda.. 

Sammanfattning 

Samhällsbyggnadsförvaltningen har tidigare sett över tomtpriser i Moheda.  
Förvaltningen har fått in en del förfrågningar på området Toffelvägen.  
Tomtpriserna har inte aktualiserats på grund av att inga lediga fastigheter har 
funnits på området i Moheda. Eftersom en tomt nu tas åter efter att 
byggnadsskyldigheten ej har slutförts bör även tomtpriset justeras för Toffelvägen.  

Mellan år 2022 och år 2024 såldes två tomter för 57kr/kvm på Toffelvägen. 
Förvaltningen föreslår att sätta samma prisnivå som på Östanåkra för att säkerställa 
en enhetlig och konkurrensmässig prissättning. Ett nytt förslag är 80kr/kvm för 
tomter utmed Toffelvägen. 

Konsekvensanalys 

Tomtens pris har justerats för att säkerställa en mer enhetlig prissättning för 
liknande tomter i närområdet.   

Beslutet skickas till 

Magnus Wigren, förvaltningschef 

Annica Stark, exploateringsingenjör 
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§ 7 Dnr SBN-2025-00006  

 

Årsrapport samhällsbyggnadsnämnden år 2024 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att: 

1. Godkänna årsrapporten för år 2024 

2. Godkänna uppföljning av planen för internkontroll för år 2024.   

Sammanfattning 

Verksamhetsåret 2024 för samhällsbyggnadsnämnden har fortsatt påverkats av 
oroligheterna i omvärlden och ökade kostnader. Konjunkturen påverkar också 
genom en låg nivå på byggande och låg efterfrågan på mark. Nämnden verkar dock 
för att ha en god planberedskap både avseende bostads- och verksamhetsmark för 
att vara förberedd när konjunkturen vänder. I likhet med 2023 har kostnadsutfallet 
varit högre jämfört med budget och förvaltningen har arbetat med att få budgeten i 
balans med flertalet åtgärder. Vidare har samhällsbyggnadsnämnden drabbats av 
budgetstörande kostnader som nämnden inte har kunnat påverka. Det ekonomiska 
utfallet för samhällsbyggnadsnämnden 2024 är 68,3 miljoner kronor, vilket innebär 
en avvikelse jämfört med budget på 3 miljoner kronor.  

Av de utvecklingsmål som samhällsbyggnadsnämnden haft under 2024 bedöms tre 
av tre mål vara uppfyllda. Utvecklingsmålen är; kommunens slamhantering bidrar 
till det biologiska kretsloppet, kommunens natur- och kulturmiljö och skogar bidrar 
till människors välmående och vardag samt till miljöer där djurliv och växter och den 
biologiska mångfalden ökar, skapa förutsättningar för trygga och säkra gång- och 
cykelvägar.  

Investeringar och satsningar inom samhällsbyggnad är av olika karaktär, en del sker 
som en engångsinsats och andra sträcker sig under flera år. Exempel på satsningar 
som skett under året är att den nya bussterminalen i Torpsbruk är tagen i bruk med 
tillhörande ny och belyst cykelväg, naturreservatet Björnholmarna har invigts, likaså 
rekreationsområdet Sjöparken i Alvesta tätort, ett nytt reningsverk i Lönashult har 
byggts och driftsatts, arbete med kommunalt VA i Torsås by och Härlöv pågår, 
etapp 1 i Aringsås är igång med markarbeten och en generell satsning på träd inom 
kommunen har skett både gällande kompetensutveckling, förvaltning och 
planeringen av träd.    

Beslutsunderlag 

Utkast till årsrapport samhällsbyggnadsnämnden 2024, upprättad 4 februari 2025.   

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 
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§ 8 Dnr SBN-2024-00096  

 

Ändring av detaljplan A111 för del av Alvesta 13:1 (Virdavallen) 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att: 

1. Förslag till ändring av detaljplan A111 för del av Alvesta 13:1 skall ställas ut 
för granskning enligt PBL 5 kap § 18 

2. detaljplanen bedöms inte medföra betydande miljöpåverkan 

3. häva alla tidigare beslut avseende plan A169.. 

Sammanfattning 

Samhällsbyggnadsnämnden gav 2024-06-19 (SBN § 64) samhällsbyggnads-
förvaltningen i uppdrag att upprätta och samråda ett ändringsförslag till detaljplan 
A111. Syftet med ändringen av detaljplanen är att möjliggöra högre byggnation för 
att möjliggöra utveckling av ishall eller motsvarande idrottsanläggningar, samt att 
upphäva tilläggsplan A169. 

Planen har varit föremål för samråd under tiden 2 december 2024 – 23 december 
år 2024. Under samrådstiden har 8 yttranden utan synpunkter och 4 yttranden med 
synpunkter inkommit. Sammanfattningsvis har inkomna synpunkter berört 
ledningar, plankartan och god byggnadskultur. Inkomna synpunkter har föranlett 
mindre kompletteringar i planhandlingarna, sammanfattningsvis har inkomna 
synpunkter berört ledningar, plankartan och god byggnadskultur. 

Kompletteringar har genomförts enligt nedan: 

Plankartan - layout, villkor för u-område och gränslinjer, samt högre nockhöjd efter 
önskemål från exploatören.  

Planbeskrivningen - förtydligande kring kulturmiljö. 

Konsekvensanalys av förslaget finns i planbeskrivningen.   

Yrkanden 

Sven Sunesson (C), Tomas Öhling (M), Ulf Gustavsson (SD), Matz Athley (KD), Björn 
Nilsson (V) och Peter Johansson (S) yrkar bifall till arbetsutskottets beslutsförslag.   

Beslutsunderlag 

Samrådsredogörelse, 22 januari 2025 

Plankarta, 22 januari 2025 

Planbeskrivning, 22 januari 2025 

Beslutet skickas till 

SBF/Plan 
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§ 9 Dnr SBN-2021-00167  

 

Detaljplan för del av Aringsås 14:1 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att: 

1. Planförslag för del av Aringsås 14:1 skall ställas ut för granskning enligt PBL 
5 kap § 18  

2. detaljplanen bedöms inte medföra någon betydande miljöpåverkan 

Paragrafen justeras omedelbart. 

Sammanfattning 

Syftet är att skapa en flexibel detaljplan som möjliggör skoländamål och andra 
kompletterande funktioner för att kunna nyttja området effektivt. 
Samhällsbyggnadsnämnden gav 2021-12-07 (SBN § 93) 
samhällsbyggnadsförvaltningen i uppdrag att upprätta förslag till detaljplan. 
Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2022-05-10 (SBN § 39) att planförslaget 
kunde samrådas. Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2023-09-21 (SBN § 81) om 
att utöka omfattningen på planuppdraget samt att ett nytt planförslag samråds.   

Planen har varit föremål för samråd under tiden 8 november 2024 – 2 december 
2024. Under samrådstiden har 8 yttranden utan synpunkter och 7 yttranden med 
synpunkter inkommit. Sammanfattningsvis har inkomna synpunkter berört 
kulturmiljö, fastighetsrättsliga frågor, trafik och brandsäkerhet. Inkomna synpunkter 
har föranlett förändringar i planhandlingarna. Plankartan har kompletterats med en 
planbestämmelse rörande u-område och gränsdragningar har justerats. Efter 
önskemål från exploatören om mer flexibel markanvändning har även 
planbestämmelserna D1 – Vård- och omsorgsboende, samt B1 – Gruppboende lagts 
till. Planbeskrivningen har kompletterats och förtydligats gällande buller och 
fastighetsrättsliga frågor. 

Förlängningen av Fornvägen med anslutning till väg 707 tas med i kommande 
planering för trafiklösning, i enlighet med samrådsförslag i översiktsplanen.   

Yrkanden 

Lars-Olof Franzén (AA) yrkar på att ärendet ska återremitteras till förmån för sitt 
eget yrkande (protokollsbilaga 1.)  

Kent Flink (AA) yrkar bifall till Lars-Olof Franzéns (AA) yrkande om återremiss. 

Lars-Olof Franzén (AA), Ulf Gustavsson (SD), Kent Flink (AA), Oskar Hildingsson (SD), 
Oskar Andersson (SD) och Tomas Öhling (M) yrkar avslag på arbetsutskottets 
beslutsförslag.  

Sven Sunesson (C), Linda Gustavsson (S), Rose-Marie Larsson (S), Peter Johansson 
(S) och Matz Athley (KD) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
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Matz Athley (KD) yrkar på tilläggsförslag om att förlängningen Fornvägen med 
anslutning till väg 707 tas med i kommande planering för trafiklösning, i enlighet 
med samrådsförslag i översiktsplanen.   

Beslutsgång 

Med anledning av Lars-Olof Franzéns (AA) yrkande om återremiss med 
bifallsyrkande från Kent Flink (AA) konstaterar ordförande att nämnden först ska ta 
ställning till huruvida ärendet ska avgöras under dagens sammanträde eller 
återremitteras. Ordförande frågar om ärendet ska avgöras under dagens 
sammanträde eller återremitteras och finner via acklamation att ärendet ska 
avgöras på dagens sammanträde.   

Ordförande konstaterar sedan att nämnden har två beslutsförslag att ta ställning 
till, dels arbetsutskottets beslutsförslag med bifallsyrkande från Sven Sunesson (C), 
Linda Gustavsson (S), Rose-Marie Larsson (S), Peter Johansson (S) och Matz Athley 
(KD), dels Lars-Olof Franzéns (AA), Ulf Gustavssons (SD), Kent Flinks (AA), Oskar 
Hildingssons (SD), Oskar Anderssons (SD) och Tomas Öhlings (M) avslagsyrkanden. 
Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner via acklamation att nämnden 
beslutar enligt arbetsutskottets beslutsförslag. 

Votering begärs. 

Ordförande instruerar nämnden att en JA-röst är en röst på arbetsutskottets 
beslutsförslag och en NEJ-röst är en röst på avslagsyrkandena från Lars-Olof 
Franzén (AA), Ulf Gustavsson (SD), Kent Flink (AA), Oskar Hildingsson (SD), Oskar 
Andersson (SD) och Tomas Öhling (M). Med 7 JA-röster och 6 NEJ-röster finner 
ordförande att nämnden beslutar i enlighet med arbetsutskottets beslutsförslag. 

Ordförande konstaterar sedan att nämnden nu har att ta ställning till Matz Athleys 
(KD) tilläggsyrkande. Det beslutas att yrkandet ska tas med i protokollets 
sammanfattning som ett medskick till kommande planering.   

Votering 

Ledamot/tjänstgörande 
ersättare 

JA-röst Avstår NEJ-röst 

Sebastian Olsson (S) X   

Peter Johansson (S) X   

Rose-Marie Larsson (S) X   

Linda Gustavsson (S) X   

Sven Sunesson (C) X   

Björn Nilsson (V) X   

Matz Athley (KD) X   

Tomas Öhling (M)   X 

Ulf Gustavsson (SD)   X 

Oskar Hildingsson (SD)   X 



 

Samhällsbyggnadsnämnden  

Protokoll 
Sida 

14(24) 

Sammanträdesdatum 

2025-02-20 
 

 

  

 

 

Justerares signaturer Utdragsbestyrkande 

  

 

Oskar Andersson (SD)   X 

Lars-Olof Franzén (AA)   X 

Kent Flink (AA)   X 

   

Beslutsunderlag 

Samrådsredogörelse, 22 januari 2025 

Plankarta, 22 januari 2025 

Planbeskrivning, 22 januari 2025 

Bilaga 1: Miljöteknisk markundersökning, Aringsås 14:4, Sweco, 2022, registrerad i 
ärendet 22 januari 2025 

Bilaga 2: Naturvärdesinventering, Naturcentrum AB, 2023, registrerad i ärendet 22 
januari 2025 

Bilaga 3: Miljöteknisk markundersökning, del av Aringsås 14:1 Norconsult, 2024, 
registrerad i ärendet 22 januari 2025 

Bilaga 4: Arkeologisk förundersökning & utredning, Museiarkeologi, 2024, 
registrerad i ärendet 22 januari 2025 

Beslutet skickas till 

SBF/Plan 
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Protokollsbilaga 1.  
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§ 10 Dnr SBN-2025-00011  

 

Motion (M) utredning om överföring av det ekonomiska 
ansvaret för färdtjänsten från samhällsbyggnadsnämnden till 
kommunstyrelsen 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige att tillstyrka 
andemeningen i motionen att förutsättningslöst utreda den ekonomiska hemvisten 
för färdtjänsten. 

Sammanfattning 

Tomas Öhling (M) föreslår i en motion att en utredning ska inledas om möjligheten 
att överföra ansvaret för färdtjänsten till kommunstyrelsen, i syfte att säkerställa att 
en sådan förändring är praktiskt genomförbar och gynnar alla berörda parter. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen ställer sig positiv till att en utredning om överflytt 
av det ekonomiska ansvaret för färdtjänsten initieras med syfte att säkerställa goda 
budgetförutsättningar och tydligare ansvarsfördelning i enlighet med kommunens 
långsiktiga mål.  

Samhällsbyggnadsnämndens verksamhet regleras i nämndens reglemente. 
Reglementet medger inte möjligheten att fatta beslut avseende storlek, omfattning 
och innehåll i andra kommunala myndigheter. Utredningen hade berört såväl 
kommunstyrelsens som samhällsbyggnadsnämndens verksamhet. 
Kommunstyrelsen har ett helhetsansvar för kommunens verksamheter, utveckling 
och ekonomiska ställning, därför är det samhällsbyggnadsförvaltningens mening att 
utredningen bör genomföras av kommunstyrelsen. 

Yrkanden 

Tomas Öhling (M) yrkar bifall till arbetsutskottets beslutsförslag.  

Beslutsunderlag 

Motion (M) utredning om överföring av det ekonomiska ansvaret för färdtjänsten 
från samhällsbyggnadsnämnden till kommunstyrelsen, inkommen 2 december 
2024. 

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 

 



 

Samhällsbyggnadsnämnden  

Protokoll 
Sida 

17(24) 

Sammanträdesdatum 

2025-02-20 
 

 

  

 

 

Justerares signaturer Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 11 Dnr SBN-2025-00015  

 

Informationsärende - Region Kronobergs länstransportplan 
(LTP) 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att notera informationen till protokollet.     

Sammanfattning 

Under sammanträdet redogör planarkitekt Mario Jonjic för Region Kronobergs 
länstransportplan. Det redogörs för planens beskaffenhet och innehåll.     
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§ 12 Dnr SBN-2025-00022  

 

Informationsärende - Satsningen klimatneutrala Alvesta 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att notera informationen till protokollet.     

Sammanfattning 

Under sammanträdet redogör hållbarhetsstrateg Ebba Lejeby för satsningen 
klimatneutrala Alvesta. Alvesta kommun har tillsammans med Växjö kommun 
ansökt och fått beviljat om att ingå i Viable cities projekt "klimatneutrala städer 
2030". Växjö kommun är huvudsökande och Alvesta kommun är med som en 
tvillingstad, utöver det finns fler projektpartners. Totalt är det 48 städer som är med 
i detta projekt. Projektet är finansierat till 50 % och pågår under 3 år. Kommunerna 
som är med åtar sig att arbeta mot missionen att bli klimatneutrala. I Alvestas fall är 
det att arbeta med den Energi- och klimatprogrammet samt ta fram en 
handlingsplan och arbeta fram ett klimatkontrakt.   
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§ 13 Dnr SBN-2025-00023  

 

Informationsärende - Ny regional klimatanpassningsplan för 
Kronobergs län 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att notera informationen till protokollet.   

Sammanfattning 

Under sammanträdet redogör hållbarhetsstrateg Ebba Lejeby för ny regional 
klimatanpassningsplan för Kronobergs län. Sedan december 2024 finns en beslutad 
regional klimatanpassningsplan för Kronobergs län. Planen gäller till och med 2028 
och innehåller bland annat rekommenderade kommunåtgärder. Många av dessa 
åtgärder berör samhällsbyggnadsnämnden.   
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§ 14 Dnr SBN-2024-00181 1.3.1 

 

Samhällsbyggnadsnämndens informationshanteringsplan 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att anta avsnitt om gallringsplan i förslag till 
informationshanteringsplanen för samhällsbyggnadsnämnden. 

Sammanfattning 

Bestämmelser kring hantering av allmänna handlingar framgår av bland annat 
offentlighets- och sekretesslagen, arkivlagen, arkivförordningen samt av det 
arkivreglemente som kommunfullmäktige fastställt för Alvesta kommun (KF § 
186/2015). Enligt dessa bestämmelser ska samhällsbyggnadsnämnden upprätta en 
arkivbeskrivning, arkivförteckning samt en informationshanteringsplan som 
tillsammans ger en helhetsbeskrivning över hur nämnden hanterar allmänna 
handlingar. 

En informationshanteringsplan redogör för den information som förekommer inom 
samhällsbyggnadsnämndens verksamhet samt ger anvisningar för hur 
informationen ska hanteras. Samhällsbyggnadsförvaltningen har tagit fram förslag 
på en ny informationshanteringsplan för samhällsbyggnadsnämnden. Förslaget på 
ny informationshanteringsplan för samhällsbyggnadsnämnden är utformat utifrån 

Kommunalförbundet Sydarkiveras ”VerkSAM Plan”, vilket är den struktur som 
Sydarkivera rekommenderar att deras medlemmar använder. VerkSAM plan är 
uppbyggd utifrån kolumner där uppgifter klassificering, gallringsplan, 
informationshantering, arkivering och informationssäkerhet framgår. 
Gallringsplanen beslutas av samhällsbyggnadsnämnden medan övriga 
hanteringsanvisningar hanteras av samhällsbyggnadsförvaltningen. 

Eftersom förslaget på ny informationshanteringsplan för 
samhällsbyggnadsnämnden har tagits fram utifrån de riktlinjer som meddelats från 
Kommunalförbundet Sydarkivera behövs ingen separat arkivförteckning. 
Arkivförteckningen omfattas därav av informationshanteringsplanen. 

Genom detta beslut upphävs samhällsbyggnadsnämndens 
dokumenthanteringsplan, antagen den 7 december 2010 § 59. 

Beslutsunderlag 

Förslag på informationshanteringsplan för samhällsbyggnadsnämnden, daterad den 
30 januari 2025 
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§ 15 Dnr SBN-2025-00005  

 

Samhällsbyggnadsnämndens arkivbeskrivning 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att anta föreslagen arkivbeskrivning. 

Sammanfattning 

Bestämmelser kring hantering av allmänna handlingar framgår av bland annat 
offentlighets- och sekretesslagen, arkivlagen, arkivförordningen samt av det 
arkivreglemente som kommunfullmäktige fastställt för Alvesta kommun (KF § 
186/2015).  

Enligt arkivlagen 6 § 2st. ska varje myndighet upprätta en arkivbeskrivning som ger 
information om vilka slags handlingar som kan finnas i myndighetens arkiv och hur 
arkivet är organiserat. Det framgår också av kommunens arkivreglemente 6 kap 1 § 
att nämnden ska beskriva sin informationshantering i en arkivbeskrivning. 
Arkivbeskrivningens syfte är att ge en översikt över vilken information som finns 
inom myndigheten samt var den förvaras. Den ska även innehålla uppgifter om 
sökingångar för myndighetens handlingar.  

Av 4 kap 5 § kommunens arkivreglemente framgår vilket ansvar nämnden har i 
arkivfrågor. Bland annat ska varje nämnd fastställa organisation och 
ansvarsfördelning för att förvalta den information som hanteras i myndighetens 
verksamhet. I detta ingår att utse en arkivansvarig, som är ytterst ansvarig för 
informationsförvaltningen. Förvaltningschef är arkivansvarig om inte myndigheten 
utser någon annan, vilket ej har gjorts av samhällsbyggnadsnämnden. 

För att säkerställa efterlevnad till såväl lagstiftning som kommunens egna 
styrdokument har samhällsbyggnadsförvaltningen tagit fram förslag på en 
arkivbeskrivning. Av arkivbeskrivningen framgår verksamhetens historik, viktiga 
handlingstyper och hur dessa förvaras. Vidare framgår vilka huvudsakliga 
sekretessregler som tillämpas i nämndens verksamhet och uppgifter om 
sökingångar. Av arkivbeskrivningen framgår även roll- och ansvarsfördelning för 
nämndens arkivverksamhet och hur den är organiserad.   

Beslutsunderlag 

Utkast till arkivbeskrivning, upprättad 23 januari 2025 
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§ 16 Dnr SBN-2025-00013  

 

Strategiska investeringsmedel 2025 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att avropa medel om strategiska investeringar 
för år 2025 för: 

1. Investeringar i Gatubelysning landsbygd 500 tkr 

2. Gatubelysning byte till LED 4000 tkr 

3. Markinköp 3350 tkr. 

Sammanfattning 

I Mål och budget för år 2025 har strategiska investeringsmedel avsatts för 
genomförande av olika investeringar inom samhällsbyggnadsnämndens 
verksamhetsområde. För att få del av budget för året behöver nämnden besluta om 
avrop av budgetmedel. Samhällsbyggnadsnämnden bedömer att nedanstående 
investeringar kommer att genomföras under år 2025 och avropar budgetmedel för 
ändamålet. 

* Investeringar i Gatubelysning landsbygd 500 tkr 

* Gatubelysning byte till LED 4000 tkr 

Markinköp 3350 tkr 

Beslutet skickas till 

Ekonomikontoret 
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§ 17 Dnr SBN-2025-00009  

 

Informations- och diskussionsärenden 2025 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att notera informationen till protokollet.   

Sammanfattning 

Information från förvaltningschefen 

Förvaltningschefen informerar om att förvaltningen har svarat på mail avseende 
Lekaryd som tillsänts nämndens ledamöter. Vidare kommer möte att bokas in med 
intressegrupp Lekarydslistan och sockenråd från Lekaryd för vidare dialog. 

Information från ledamöter 

2:e vice ordförande Tomas Öhling (M) lyfter fråga kring skicket på 
utjämningsbassängen vid vattenverket. Förvaltningschefen svarar.     
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§ 18 Dnr SBN-2025-00008  

 

Delegationsbeslut år 2025 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att godkänna redovisningen av 
delegationsbesluten. 

Sammanfattning 

Samhällsbyggnadsnämnden har i vissa ärenden överlåtit sin beslutanderätt till 
ordförande och tjänstemän enligt gällande delegationsordning. Delegationsbeslut 
ska redovisas på nämndens sammanträde. 

Beslutsunderlag 

Delegationsbeslut trafik, 13 november- 22 januari 

Delegationsbeslut förhandsbesked, 13 november- 22 januari 

Ordförandebeslut, 13 november – 22 januari 

 


